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Protokół Nr 2.2023 
z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 27 lutego 2023 r. godz. 11:30

\N posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 9 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz 
listy obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 11.30.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich - Przewodnicząca komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu.
Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, następnie przeszła do 
realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie 

z realizacji zadań zakładu za rok 2022 oraz przedłożenie informacji o bieżącym funkcjonowaniu.
5. Zaopiniowanie projektów uchwał Pady Powiatu:

a) w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku,
b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z innymi 

Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 - 2030,

c) w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu administracji 
rządowej.
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6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń 

biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy ul. 
Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy".

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

Następnie zapytała, czy są uwagi do odczytanego projektu porządku obrad.
Wobec ich braku poddała odczytany porządek obrad pod głosowanie.

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 7 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 7 głosów (Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem Kierownika Powiatowego Zakładu Transportu w Opatowie 
z realizacji zadań zakładu za rok 2022 oraz przedłożenie informacji o bieżącym funkcjonowaniu.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Renacie Dobrowolskiej - Kierownikowi Powiatowego 
Zakładu Transportu w Opatowie, która przedstawiła sprawozdanie Kierownika Powiatowego Zakładu 
Transportu w Opatowie z realizacji zadań zakładu za rok 2022 oraz przedłożenie informacji 
o bieżącym funkcjonowaniu. Podsumowując powiedziała i w porównaniu do roku 2021 sprzedano 
dużo więcej biletów jednorazowych tj.: 
- w 2021 r. - ok. 20 tys. sztuk, 
- w 2022 r. - ok. 42700 sztuk.

Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który podziękował za uruchomienie linii do Kielc, gdyż 
cieszy się ona ogromnym uznaniem. Dodał, iż często starsze osoby miały trudności dostania się do 
szpitala, a teraz są bardzo zadowoleni.

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała czy wszystkie linie w gminie 
Iwaniska, są liniami opłacalnymi i czy są wykorzystywane przez mieszkańców.

Odpowiedzi udzieliła pani kierownik, która poinformowała, iż tylko linia w kierunku m. Kujawy była 
linią nie uczęszczaną przez mieszkańców i dlatego została końcem roku zlikwidowana, natomiast 
wszystkie inne są jak najbardziej opłacalne.

Nikt nie zgłosił więcej pytań wobec czego pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do 
kolejnego punktu posiedzenia.
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Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku.

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż komisja skarg, wniosków i petycji, nie posiada jeszcze 
pełnej dokumentacji, o którą wnosiła i stąd prośba o wydłużenie terminu do dnia 27 marca br. 
Pani Przewodnicząca dodała, iż niniejszy wniosek dotyczy wystąpienia ewentualnych 
nieprawidłowości w Centrum Obsługi Placówek Opiekuńczo - Wychowawczych w Opatowie, 
jednakże, aby móc zająć stanowisko w przedmiotowej sprawie dyrektor ww. jednostki musi jej 
przedłożyć pełna dokumentację. Następnie zapytała, czy ma ktoś pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie przedłużenia terminu załatwienia wniosku, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 1 
głos (Bogusław Włodarczyk)
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z innymi 
Gminami i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru 
Strategicznej Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 - 2030.
Pani Przewodnicząca przedłożyła projekt uchwały, następnie zapytała, czy ktoś zgłasza jakieś 
uwagi bądź ma pytania do przedłożonego projektu uchwały.
Wobec ich braku, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Opatowski porozumienia z innymi Gminami 
i Powiatami w celu opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla Obszaru Strategicznej 
Interwencji - Dolina Wisły na lata 2021 - 2030, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu administracji 
rządowej.
Pani Przewodnicząca komisji poprosiła o zabranie głosu przez pana Kamila Wiatrowskiego - 
pracownika Wydziału Zarządzania Kryzysowego, który poinformowała, iż konieczność zawarcia 
nowego porozumienia wynika z wejścia w życie ustawy z dnia 11 marca 2022 r. o obronie Ojczyzny 
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i związanej z tym zmiany obowiązujących dotychczasowych przepisów w sprawie przygotowania i 
przeprowadzenia kwalifikacji wojskowej w 2023 r. i latach następnych.
Dodał, iż zawarcie porozumienia umożliwi Powiatowi wykonywanie wszystkich zadań związanych z 
przeprowadzeniem kwalifikacji wojskowej zawartych w ustawie z dnia 11 marca 2022 r. o obronie 
Ojczyzny.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi bądź ma pytania do przedłożonego 
projektu uchwały.
Wobec ich braku, pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie powyższy projekt uchwały 
pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały w sprawie 
przejęcia od Wojewody Świętokrzyskiego zadań publicznych z zakresu administracji rządowej, 
który stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 stanowiący załącznik nr 12 
do niniejszego protokołu.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zapytał o dofinansowanie dot. 
Budowy chodnika w m. Gierczyce. Radny podkreślił, iż uważa, że każdy chodnik jest 
potrzebny. Dodał, iż jeśli nie mamy na tą inwestycję dofinansowania, to może warto 
spróbować z własnych środków.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poinformował, iż 
biorą pod uwagę poszerzenie jezdni na tym odcinku drogi, gdyż jest ona bardzo wąska.

O zabranie głosu poprosił pan Wacław Rodek, który poprosił o przygotowanie zestawienia 
w zakresie realizacji inwestycji drogowych dot. remontów, budowy oraz modernizacji: dróg 
powiatowych, chodników i przejść dla pieszych w latach 2018 - 2022 oraz propozycję 
realizacji inwestycji na 2023 r. z podziałem na poszczególne gminy. W zestawieniu radny 
poprosił, aby uwzględnić również podział środków na poszczególne gminy. Kontynuując 
radny zapytał o zmniejszenie środków na inwestycję w m. Ciszyca Górna.
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Odpowiedzi udzielił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który powiedziała, iż wystąpiła 
konieczność przesunięcia realizacji inwestycji na przyszły rok, gdyż początkowo wyłoniona 
firma nie podjęła pracy, dlatego należało uruchomić kolejna procedurę w celu wyboru 
wykonawcy. Podsumowując powiedział iż stąd wynika to opóźnienie realizacji inwestycji.

O zabranie głosu ponownie poprosił pan Wacław Rodek, który zapytał o drogę na trasie 
Sulejów - Wesołówka. Radny powiedział, iż już kilkukrotnie podkreślał potrzebę wykonania 
tej drogi, gdyż rolnicy mają trudności w dojeździe do swoich pól.

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który również podkreślił pilna potrzebę 
wykonania tej inwestycji drogowej.

Wśród członków komisji odbyła się dyskusja ww. temacie oraz w przedmiocie innych 
inwestycji drogowych.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są jeszcze pytania do przedłożonego projektu uchwały 
o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Opatowskiego na lata 2023 - 2026.
Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu uchwały..

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń 
biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy ul. 
Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy".
Pani Przewodnicząca komisji poprosiła o zabranie głosu przez pana Rajmunda Bańcera - 
Kierownika Gospodarki Nieruchomościami, który poinformował, iż obecnie będzie kończyć 
się umowa najmu i decydujemy się na najem do 2027 r., czyli okres dłuższy niż 3 lata, dlatego 
też wymagana jest zgoda rady. Kierownik wskazał, iż kwota czynszu to 1400 zł + VAT 
miesięcznie. Dodał, iż kwota ta wynika z określonej przez Zarząd Powiatu w Opatowie 
minimalnej stawki. Wcześniej czynsz wynosił 300 zł + VAT na kwartał.

Pani Przewodnicząca zapytała, czy są jeszcze pytania do przedłożonego projektu uchwały 
w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem w trybie bezprzetargowym pomieszczeń 
biurowych w budynku Powiatu Opatowskiego zlokalizowanym w Opatowie przy ul. 
Bronisława Ostrowskiego Ps. „Cichy"..

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.7. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie 
zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła realizacji do ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.8. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 12:56).

Protokołowała:
Sylwia Zakrzewska

Przewodnicząca Komisji
y śrc^ov^ska, dróg i transportu 

Ałilja Frejlich
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